
Henning - 18. juni 2018  

Bestyrelsesmøde hos Jes d. 17.6.18 kl. 10.30 

Tilstede var Jes, Henning og Kaja (ref.)  

  Mødet var egentlig tænkt som et webmastermøde, men endte med at blive et 

bestyrelsesmøde.  

  Efter afbud fra Hans Holm, blev det besluttet, at Henning fortsætter som 

webmaster perioden ud, d.v.s. endnu et år. 

 Vi besluttede også, at vores Facebookside skal gøres halvt offentlig, altså ændres til 

en lukket gruppe, således at medlemmer og kajakinteresserede selv kan anmode om 

medlemskab uanset mailadresse. Derudover gøres Jes og Kaja også til 

administratorer. 

 Vores FB-side skal fremover mere bruges som en reklame for bumserne, så vi kan 

øge aktiviteten, da vi ellers frygter, at klubben lever på lånt tid. Facebooksiden er 

også ment som en hjælp til at lave ture med kort varsel. Alle er velkomne til at byde 

ind med en eller anden tur, en eller anden dag.  

  Når ændringen af FB er sket, sender Kaja en mail ud til vore aktive medlemmer med 

opfordring til at anmode om medlemskab af FB-gruppen. FB-gruppen hedder i sin 

enkelthed: Kajakbumserne.  

  Henning deltager i møde på onsdag i Mariager Kajakklub kl. 19, omkring: De blå stier. 

Vi afventer nærmere deromkring.  

 Bestyrelsen  

 


